
 
SOKOL Zaječice, z. s. 

Zápis ze schůze Výkonného výboru 
konané dne 6.11. 2024  

 
Přítomní členové VV:  J. Kapinos, M. Bartoš, M. Láska,  
Přítomní členové KK: M. Staruch,   
Přítomní hosté: Pančík, Hladík, Dvořák, Douda, Peřinka, Walder,  
 
1) Fotbal-muži 

a) Pracuje se na „pořadatelském týmu“ na domácí zápasy.    
b) Reklama na fcb ohledně náboru   

 
2) Fotbal holky/děti 

a) Koupit nové sítě na branky  
b) Proplatit trenéra za děti (10.000,-Kč) 
c) Objednány tréninkové pomůcky – část objednána a zaplacena 

 
3) Lyžaři 

a) Dotace na stopy – zjišťujeme možnosti  
b) Požadavek oddílem lyžařů na umístění kontejneru u lyžařských tratí na sportovní a provozní náčiní, 

obec souhlasila.  ČEZ nemá námitek 
c) Dořešit převod peněz na účet lyžařů dle aktuálního rozpočtu 
d) VV schválil příspěvek 30tis. Kč na kontejner 
e) ZOH mládeže, Lyžaři nominovali Ondru a Vojtu Doudů 
f) Lyžaři prosekají meze u Chytárny 
g) Přednáška na mazání nových vosků bude v sobotu v 16hod v Kovářovicích 

 
4) Multifunkční hřiště 

a) Proběhl kontakt s firmou realizující VÚH. 
b) Kontaktována Projektová kancelář s žádostí na úpravu rozpočtu, zatím bez reakce. Nutno znovu 

kontaktovat p. Dvořáka 
c) Financování dotací – pomoc od MAS Posázaví – kontaktovat napřímo Sokolem. 20% spoluúčast by 

měla uhradit obec.  
d) Návrh sportů: Volejbal, Nohejbal, Streetbal, Badminton, Malý fotbal, Hokej, bruslení 
e) Domluvit schůzku s MAS Posázaví – paní Zemanová  – Sadecký 
f) Slib starosty Veliše p. Matějky, že zašle jejich PD a Rozpočet, kontakt na stavební firmu a její Cenovou 

nabídku na 1,3 
g) Oslovit starostu Pětihost, zda by poskytl PD, rozpočet na jejich VÚH – Martin 
h) Lukáš a Martin připraví rozpočet pro žádost na Zastupitelstvo – Spolufinancování VÚH nejpozději do 

konce listopadu 
 

2) Hospoda 
a) M. Špaček oznámil uvolnění střechy vlivem silného větru. Provozovatel hospody dočasně zabezpečil. 

i) Opravu střechy a záseku řeší D. Pančík, kontakt v příštím týdnu 
 

3) Finance 
a) Kontrola účtu proběhla – vše v pořádku. 
b) Finanční prostředky pro rozdělení oddílům (porcování Medvěda) -  VV navrhuje 60.000,- , mimořádně 

kvůli plánovaným investicím do VÚH 
i) VV schvaluje rozdělení 60tis. Kč dle předchozích pravidel 
ii) Zástupci Fotbalu a Lyžařů připraví návrh rozdělení dle pravidel 

c) VV schvaluje příspěvek ve výši 24.000,- jak dar sportovnímu oddílu Yacht Club Krnov. Dar slouží na 
obnovu sportovního areálu po povodních 09/2024. Marek D. Pošle návrh Darovací smlouvy.  
 

4) Dotace 
a) Dotace od obce na investice – 70.000,-Kč plus 15.000,-Kč na děti 



 
i) z rozpočtu pro děti lyžařů objednány čepice (5908,-) – VV souhlasí 
ii) Vyúčtování za rok 2023 odesláno na obec 

b) Dotace Můj klub podána a aktuálně se vyhodnocuje, čeká se na peníze 
c) Souhlas s podáním dotace Oranžové Hřiště, 10% sokol, 10% obec 

i) Obec zatím pozastavuje variantu Oranžové hřiště – chce nejprve 
kompletní projekt   

d) Zpracovat plán investic pro obec - multifunkční hřiště (2,2M), kabina hosté, závlaha (300.000), opěrná 
zeď (dole, nahoře), skútr na úpravu tras (300.000) - Sestavit investiční výhled na další 3 roky 

 
5) Brigády 

a) Obložení tribuny dokončeno, VV děkuje Markovi Bartošovi 
i) je možné dořešit lakování  

b) Zbývá 
i) výsledková cedule: nutno koupit náhradní DO (původní se hledá), klikání během zápisu nebude 

počítáno do brigád       
c) Na jaro 2025 

i) Nutno vyřešit zredukování Borovic ve spodní části hřiště. Stromy omezují růst trávy. Lukáš pořeší 
se Starostkou a na brigádě se prořežou nebo pokácí. (Lukáš. S.) – na příště pozvat Marunovi a 
domluvit se 
 

6) Z minulých VV – do příštího VV 
a) Studna: podklady u P. Šnajberka, podat žádost o kolaudaci – v řešení 
b) Zajištění objektu (kontejner, šatny): 

i) Nabídka od SD Jablotron na stole. Bude osloven p. Pirc (SD Jablotron) pro sponzorský dar Jablotron 
ii) P. Šnajberk čeká na alternativní nabídku 

c) Kontejner: zjistit podmínky pojištění věcí uvnitř (M. Láska) – beze změny  
d) Pozemek podél hřiště 378/11: dar od Kačky Roučkové, Sokol zařídí převod a poplatky (M. Láska) 

i) Znovu oslovit Jardu Roučku (M. Láska řeší kupní smlouvu za 1,-) 
e) Závlaha hřiště – L. Sadecký zařídí projekt 

 
7) Jiné 

a) Hřiště zazimované, nádrž vypuštěna, kohouty vypuštěna, finální kontrola David P. a Pavel. Š 
i) Hadice uklidit do kontejneru, baterie z traktůrku do tepla, … 

b) D. Rais a M. Láska zpracuje podklady pro předání zápis do rejstříku. Čekáme na časové kapacity D.Raise 
c) Příprava na organizaci Plesu Sportovců 

i) Organizaci řeší Honza Kapinos s podporou VV 
ii) návrhy termínů:   22.2. nebo  1.3.2025  
iii) Odhad  nákladů na kapelu 18-20tis. Kč, Vstupné odhad mezi 200-250Kč 
iv) 15.2. bude Masopust 
v) Zjistit termín plesů v okolí, pokud je to reálné (Sokolovna – Ples 22.2.2025) 

d) Parkování před Jirkou Švastou  - cedule se zákazem parkování (Prosíme, zde neparkujte), Martin 
vytiskne a zalaminuje, Honza umístí 

e) Požadavek střelců na koupi nových dětských vzduchovek. Odhadovaná cena 10.000,-. Ideálně 3 kusy. 
i) VV schvaluje 

f) Požadavek na nákup rychlo-rozkládacího stanu. – V týdnu přijde. Odpovědná osoba Láska a Pančík 
g) Možné termíny v tělocvičně Pyšely. Úterý 19:45 , Martin pošle výzvu pro zájemce na Zajkov 
h) Pro info: Sezona otužileckého oddílu NOK začíná 10.11.2024 v 16:00 

 
 
 
Příští schůze VV v Oksfordu ve středu 4. 12. 2024 v 19:30 hodin. Všichni jste zváni.  

Zapsal: Martin Láska 


